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Vragen van het lid Verhoeven (D66) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht «Ministerie onduidelijk over omstreden software» (ingezonden 
22 juli 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Ministerie onduidelijk over omstreden 
software»?1 

Vraag 2
Wordt de antivirussoftware van Kaspersky op dit moment gebruikt binnen 
IT-systemen van de rijksoverheid? 

Vraag 3
Wordt de antivirussoftware van Kaspersky op dit moment gebruikt binnen 
IT-systemen van onze vitale infrastructuur?

1 https://www.nporadio1.nl/onderzoek/17619-ministerie-onduidelijk-over-omstreden-software
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